
Pytanie:   

Witam. Co się dzieje z remontem drogi w miejscowości Słone. Wycieli asfalt , zagrodzili połowę 

drogi i dalej nic. Jest to na zakręcie i to miejsce jest bardzo niebezpieczne ponieważ nie widać 

samochodu jadącego z przeciwka. 

 

                                                                                    Radosław Król 

 

 

 

 

 

Odpowiedź: 

 

Szanowny Panie,  

Uprzejmie informuję, że w dniu dzisiejszym (30.05) położona została masa asfaltowa w 
remontowanym miejscu drogi, a w dniu jutrzejszym naprawiane miejsce zostanie udrożnione. 

 
 

 
                                                                                   Z poważaniem  

 
Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 

                                                                                                      Wójt Gminy Świdnica 


